
Referat af menighedsrådsmøde d. 31.08.23 kl. 16:45
Sognehuset, Kirkevej 4, 4520 Svinninge

1) lndledning:

A: Valg af ordstyrer

B: Godkendelse af dagsorden

Afbud fra Birgit Hertz Petersen, Mette Kruse

Andersen og Vibeke Stenberg. Birthe Hamann med
som gæst.

A: Lis Larsen blev valgt

B: Pkt. 2C.: Ny reolvogn til salmebøger - blev
tilføjet. Derefter dagsorden godkendt.

2) Kasserer:

A: Birthe Hamann kommer og gennemgår

kvartalsregnskab

B: Hvad gørv, med den overskydende

strøm fra solceller på præstegård?

C: Ny reolvogn til salmebøger

A: Kvartalsregnskabet blev fremlagt af Birthe
Hamann og godkendt af rådet.

B: Asbjørn undersøger muligheden for at sælge

overskydende til Ørsted eller Andel.

Han undersøger også muligheden for at etablere
et batteri i Svinninge Kirke forbundet til
solcelleanlægget på præsteboligen.

C: Rådet så gerne, at der blev indkøbt ny reolvogn.

3) Meddelelser:

A: Formand

- Der skal findes en ny formand fra dec. 23

B: Andre

C: FtN v/Karin Larsen

A: Lis Ønsker at afgive formandsposten til en

anden i det sidste år af perioden.

Kristins ansættelsespapirer er på plads.

De fire ekstra timer til Kristins arbejde i fængslet er
til andenbehandling i provstiet.

B: lngen poster

C: Der har været budgetsam råd 22. august.

Som merhøjskolens regnskab foreligger.

Anton Pihl er ny formand for Landsforeningen af
Menighedsråd.

4) Kirkens liv og vækst:

A: Vores holdning til vindmøllepark i Sandby

B: Kirkesanger

A: Vi har fra kirkens side ikke nogen indsigelser
mod disse planer.

B: Caroline Friderichsen vil for en periode synge i

kirkerne om søndagen, mens vi bruger andre
afløsere til de øvrige tjenester.

John har fået kontakt til en sanger fra Hørve, som

evt. kan være vikar som sanger.

5) Kontaktperson: Sommeren har været stille og rolig. Nu planlægges

personalemøde.

5) Kirkeværger: Noter fra kirkesynet

A: Svinninge:

A: John Jensen redegjorde for de arbejder, der
venter for Svinninge kirke, kirkegård og sognehus.
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B: Hjembæk: En rem ved klokkerne i Svinninge er blevet
udskiftet.

Asfaltering af gårdspladsen ved præsteboligen er
blevet udført.

Halvtaget ved præsteboligen er ved at være
færdiggjort og rafter ligger klar til udskiftning af de
mest medtagne i hegnet mod naboen.

B: Karin Borch redegjorde for de arbejder, der
venter for Hjembæk Kirke og kirkegård og
graverbolig.

Der har været møde med arkitekten omkring
kirkemuren. Herbert overtager sagen efter
Michael Madsen.

Vi har modtaget svar med mulige anvisninger fra
lda Balslev vedr. de røde pletter i tårnrummet i

Hjembæk. Vi prøver at få Poul Klenz til at rådgive
omkring affugtning i Hjembæk, når han kommer
forbi den 27. september.

7) Medarbejderrepræsentant: lngen punkter

8) Sognehus: Der er bevilget penge til at lægge nyt gulv i

Sognehuset. Salen skal være ryddet til fredag d. 6.

oktober, hvilket betyder at vi rydder det torsdag d.

5. Uge 4t-42 er afsat til at ordne gulvet. Arbejdet
burde være færdigt fredag aften d. 13. okt. Så skal

tingene igen sættes ind i rummet.
9) Evt.

Næste møde 2819 - 23 værter: John og Lis
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